
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde - personalerummet 

Dato: 27.08.2024 

Tid: Kl. 17:00-20.00 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer:  

James Bannan (forælder) 

Peter Hansen (forælder) 

Lena Berger Frederiksen (forælder) 

Frederikke Stolbjerg (forælder) 

Simone Hilt Andersen (forælder) 

Nanna Røndbjerg (forælder) 

Andrew Prasana (forælder) 

Zana Manai Gramkow (medarbejderrepræsentant) 

Anne Møller Boysen (medarbejderrepræsentant) 

 

Peter Lemmich (ekstern) 

Christoffer Emil Jexen (ekstern) 

 

Sekretariat: 

Dorte Juel Hansen (skoleleder) 

Britt K. Jønstrup (souschef) 

 

Elevråd: 

Esther Wagner 

Krista Mengel 

 

Mødeleder: Lena Berger Frederiksen 

 

Afbud:  

Peter Lemmich (ekstern) 

Peter Hansen (forælder) 

Christoffer Emil Jexen (ekstern) 

Frederikke Stolbjerg (forælder) 

 

Referent:  

Britt K. Jønstrup 

Nr. Punkt Punktets 

karakter 

Tid Referat 

1. 

17.

00 

Velkommen  Orienteri

ng v. 

Lena 

10 

min

. 

Præsentation af bestyrelsens medlemmer 
Nanna – forældrerep. et barn på skolen i 1. klasse. Vil 
gerne være en del af SB, for at vide mere om, hvad der sker 
på skolen og børnene. 
Simone – forældrerep.To børn på skolen 0.- og 2. årgang. 
Interesseret og vil gerne være med til at skabe gode rammer 
på Vedbæk Skole. Særligt fokus på mobilpolitikken.  
James – forældrerep.: har været i bestyrelsen siden 2019, 
og har to børn på skolen, 6.- og 8. klasse. Motiveret for 
hvordan man skaber bedst mulighed for differentieret 
undervisning. 
Andrew – forældrerep.: to børn på skolen i 1.-2. klasse. It og 
innovation – hvordan man kan støtte op og udvikle dette 
område.  
Lena: forældrerep. og formand. Har været med siden 2016. 
Har to børn på skolen nu – 6. klasse. Særligt optaget af, at vi 



 

 

får de bedst mulige rammer for elever og personale ang. 
økonomi.  
Elevrådsrep.: 
Esther: går i 9. klasse og er formand. 
Krista: går i 9. klasse og er næstformand. 
Medarbejderrep: 
Zana: tillidskvinde for lærerne. Zana har  4. årgang og været 
på skolen i 16 år.  
Anne: arbejdsmiljørep. Arbejder i SFK og på 3. årgang. 
 
Sekretariat: 
Dorte:Skoleleder og har været på skolen i 1 år. 
Britt: Viceskoleleder – har været på skolen i snart 3 år og er 
ansvarlig for 5.-9. årgang. 
 

2. 

17.

10 

Konstituering af SB 
samt godkendelse 
af forretningsorden 
 
Bilag 1 
forretningsorden 

Drøftels

e og 

beslutni

ng v. 

Lena 

15

min 

Ny måde at arbejde på i SB:  
Vi vil fremadrettet afsætte arbejdstid på bestyrelsesmøderne, 
så det også bliver arbejdsmøder, hvilket betyder, at der ikke 
vil være så mange udvalgsmøder mellem 
bestyrelsesmøderne.  
To udvalg vil dog stadig mødes mere kontinuerligt: økonomi- 
og ansættelsesudvalg. 
Vi har økonomi og data to gange årligt på SB møderne, men 
inden møderne lægges der op til at udvalget mødes med Pia. 
 
Økonomiudvalget 
James vil gerne fortsætte i økonomiudvalget. Vi mangler 
tilbagemelding på, om Peter også gerne vil deltage.  
 
Ansættelsesudvalget 
Både Nanna og Andrew vil gerne byde ind her. 
 
Ny næstformand:  
Andrew bliver valgt som næstformand. 
 
Formand:  
Lena fortsætter som formand.  
 
Forretningsorden for Vedbæk Skole godkendes.  
 

1. 

17.

25 

Opstart skoleår 
2024/2025 

Orienteri

ng v. 

Dorte 

15

min 

Der er valgt ny tillidskvinde for lærerne: Zana, og ny AMR for 
alle medarbejdere: Anne - begge også valgt ind i SB.  
Der er løbende TRIO møder med Dorte. Vi har to triomøde-
fora, da vi også har Rune som er TR for pædagogerne. 
 
God start på skoleåret – både i ugen før eleverne startede – 
og da vores børn kom tilbage. Vi har haft en fantastisk dag 
på naturskolen for lærerne, hvor programmet var 
teambuilding – her fik vi også mulighed for at give de nye 
lærere en god opstart på teamsamarbejdet i deres nye 
teams. Det var desværre ikke muligt at have pædagogerne 
med, da sfo-en skulle bemandes. Der vil blive lavet et 
lignende tilbud til pædagogerne senere på året.  
 
Endvidere en fuld kursusdag med Red Barnet for alle – tema: 
forebyggelse, opsporing og håndtering af krænkelser mod 
børn.  



 

 

Generelt: 
Vi har lavet en ny mødestruktur for skolen, hvor vi om 
mandagen har mødetid kl. 13.05-17.00 med teammøder, 
fælles forberedelse og pædagogiske møder. 
 
De første forældremøder i afdeling 2 er også skudt i gang, og 
vi har fra ledelsen side talt om at ”vi lykkes i fællesskab”, 
vores kommunikationsprincip og oplæg fra SB.   
 
SB vil gerne deltage på et elevrådsmøde.   

1. 

17.

40 

Indsatsområder 
2024/2025 
 
Bilag: 2A årshjul 
(eftersendes), 2B 
procesoplæg 
(eftersendes), 2C 
aftale om folkeskolen 

Drøftels

e og 

beslutni

ng v. 

Dorte og 

Lena 

30

min 

Principper 

- Udarbejdelse af Vedbæk-Charter (værdigrundlag, 
leve/samværsregler & anti-mobbestrategi) 

- Aktualisering af princip for mobilpolitik 
(mobil/skærmpolitik/digitale devices)  

- Aktualisering af princip for den sunde elev  

- Ny aftale om folkeskolen 

- SB valg 

 

Vi vil gerne prioritere revidering af ovenstående i dette 

skoleår.  

 

Den sunde elev – herunder at være ”nikotinfri” i stedet for 

”røgfri” skole, da der er andre produkter på markedet nu.  

 

Vi har en forældre på skolen, som har startet ”Smartphonefri 

barndom”, som vi i SB gerne vil drage erfaringer af.  

Opmærksomhed på, at vi nemmere kan blive enige om, hvad 

man må i skoledelen, hvorimod det kan være følsomt og der 

kan være mange holdninger i spil ift. Fritiden/privaten.   

 

Ny aftale om folkeskolen 

Vi skal se på, hvad vi som skole skal implementere for 

skoleåret 2025/2026, hvor der er flere ændringer, som skal 

iværksættes.   

 

SB valg 

Der er SB valg i foråret 2025.  

 

18.

10 

Nyt fra elevrådet 
(punktet er tilføjet) 

  Der har været afholdt første møde i elevrådet, hvor der bl.a. 

blev talt om: 

Lektiecafe: vi er ved at undersøge, om der er tilslutning til en 

lektiecafe om mandagen ml. 13.05-13.50. Eleverne i de 

mindre klasser skal undersøge om der er elever, som vil 

benytte sig af tilbuddet, og de større elever undersøger om 

der er elever fra 7.-9. årgang som vil stå for hjælpen. 

 

Skolernes motionsdag: vi prøver at planlægge med at 8.-9. 

årgang skal have et alternativt tilbud. Eleverne skal stå for 

poster, hvor man prøver yoga, badminton, fodbold, dans mm. 

hvor eleverne skal rundt og afprøve forskellige ting.  



 

 

7. 

18.

30 

 

Kalender samt SB 
deltagelse og 
dagsordener 
 
Bilag 3A, 3B talepapir 
(eftersendes), 3C 
oversigt over 
kommunale 
arrangementer  

Drøftels

e og 

beslutni

ng v. 

Lena 

30 

min

. 

Forældremøder (talepapir) 

Der er lavet en fordeling ift. SB, så alle er tilknyttet nogle 

årgange. Lena har lavet slide til oplæg incl. talepapir, som 

bliver sendt rundt til alle. 

 

Kommunale møder 

Der er kommet en lang række invitationer til kommunale 

møder. Det er frivilligt, og hvis man har egeninteresse, så 

melder man sig til.   

 

Der er et vigtigt møde den 19. september, hvor rammen for 

skolebestyrelsesarbejdet bliver repræsenteret samt en 

præsentation af Rudersdal skolevæsen. Dorte undersøge 

lige om der skal tilmeldes.   

 

Der er endvidere møde om digitale devices d. 24. oktober.  

 

Skolearrangementer  

Der har været tradition for, at der på skolens fødselsdag (d. 

4/10) bliver lavet et langt kagebord. SB har også budt på 

kaffe og the ved parkeringspladsen om morgen (ca. 7.40-

8.10). Elevrådsrepræsentanterne hjalp med uddeling af 

kagerne. Der er opbakning til at arrangementet gennemføres. 

 

Medarbejdernes dag 5/10 

Datoen falder på en lørdag i år, og vi vælger at slå det 

sammen med skolens fødselsdag (blomster). 

 

Infoaften 

Vi regner med at have infoaften for kommende forældre d. 

13. november. Vi vil gerne have at både SB og elever 

deltager. 

 

Kontaktforældremøde 

Et emne kunne være viden om restorativ praksis – når der er 

konflikter, så fokuserer vi som skole på at genetablere 

fællesskabet og ikke på skyld og straf.  

 

Skole og forældre tilbyder 2 timers workshop om emnet – det 

kunne være en ide til kontaktforældremødet. 

Vi satser på et kontaktforældremøde i november (hvor alle 

andre forældre også er velkomne). 

Ledelsen og Lena arbejder videre med et udkast, der 

præsenteres for SB på mødet september.   

 

SB workshop 

Der er opbakning til at afholde workshop en hverdag fra 

kl.15.00 (i foråret). 

 



 

 

8. 

19.

0 

Rudersdal 
Kommunes budget 
2025 – høringssvar 
 
Bilag: 4A SB 
høringssvar vedr. 
katalog, 4B 
høringsmateriale 
(eftersendes 20/8), 
4C og 4D 
supplerende 
materiale vedr. 
tildelingsmodellen 

Drøftels

e v. 

Lena 

30 

min 

- Drøftelse og input til udarbejdelsen af høringssvar 

- Ekstraordinært Skoleforum vedr. Tildelingsmodellen 

 

Der er enighed om grundprincipperne og man kigger på 

model 3.1 og 3.2. Der er ikke enighed om, hvor pengene skal 

komme fra. Det er vigtigt for Vedbæk Skole, at vi lander på 

model 3.1 eller en ordentlig klassefordelingsprocent, da det 

ellers bliver meget svært at drive Vedbæk Skole på et 

forsvarligt og stabilt økonomisk grundlag 

 

Lena laver et udkast til høringssvar på budget 2025 med 

fokus på tildelingsmodellen. 

 

8. 

19.

30 

Information fra: 

Ledelsen 

 

 

TR/AMR 

 

Kommunalbestyrels

en 

 

Formand 

Orienteri

ng 

(lukket 

punkt) 

30

Min 

Punktet føres ikke til referat. 

 

 

 

 


